
    

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 10. prosince 2014 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, doc. Bednařík, prof. Bílek, doc. Malíř, doc. Tůma, doc. Hu-
bálovský, doc. Musílek, dr. Kříž, dr. Kühnová, prof. Milková, dr. Musílek, 
Ing. Kostrová 

Hosté: prof. Slabý 
  
Program: 1) Informace z kolegia rektora  

2) Informace z referátu vědy  
3) Informace z oblasti studijní  
4) Informace z referátu zahraničí  
5) Ekonomické záležitosti  
6) Různé 

 

Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana. 
 
K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 
 

 Směrnicí kvestora č. 2/2014 byla vyhlášena studentská grantová soutěž Univerzity Hra-
dec Králové na využití prostředků specifického výzkumu od roku 2015. 

 Akce PR – blíží se Den otevřených dveří, Pedagogické dny, Den univerzity se plánuje na 
12. 9. 2014, zahraniční veletrhy. 

 Vliv VKM v poměru ukazatelů A+K opět v roce 2015 vzroste, tedy je třeba se více za-
měřit na počty a délky mobilit. 

 Proděkani zašlou obnovený seznam katedrálních poradců z kateder. 
 
 

K bodu 2) – Informace z referátu vědy 
Pan proděkan doc. Tůma informoval, že návrh oponentů projektů SV 2014 nahlásili vedoucí 

příslušných kateder. Termín obhajob SV byl dohodnut na 21.1.2015.  Komise pro hodnocení 

projektů SV 2015 je navržena ve stejném složení jako v letošním roce. Byla konzultována pra-

vidla pro podávání projektů SV 2015, vyhlášena budou ve formě Rozhodnutí děkana začátkem 

ledna 2015. Dále informoval o čerpání stávajících SV, některé mzdové prostředky nebyly do-

sud ještě zaúčtovány.   

Projekt GAČR vyšel dr. Lipovskému z katedry fyziky. Kandidáty do hodnotících panelů pro GAČR 

byli delegováni doc. Musílek, doc. Galaev a doc. Heřman. Připomněl, že nejpozději do 15. ledna 

2015 je nutno zadat do OBD publikace.  

 

 



K bodu 3) – Informace z oblasti studijní 
Pan proděkan informoval o proběhlých akreditacích. Akreditace oboru Toxikologie a analýza 

potravin nám byla udělena, pozastavena byla akreditace oboru Učitelství informatiky pro SŠ a 

zamítnuta byla akreditace doktorského programu Matematické a počítačové modelování. 

Sdělil, že stále trvá úkol připravovat akreditace v AJ všech navazujících Mgr. a Ph.D. oborů. Na 

jaře musí být podány příslušné žádosti. 

Ohledně STAGu oznámil, že probíhá schvalování vypsaných témat závěrečných prací.  Požádal 

vedoucí kateder, aby do 17. prosince 2014 schválili témata závěrečných prací, email s postu-

pem byl vedoucím kateder zaslán emailem. Témata na další rok se nezachovávají, pro další rok 

je nutno je převést. Učebny byly převedeny na katedry, vedoucí katedry biologie dodá se-

znamy místností. 

Poděkoval všem za přípravu a uskutečnění akce Čertovská show. 

Ke Dni otevřených dveří informoval, že bude v pátek a v sobotu 9. a 10. ledna 2015. Katedry 

budou mít jednotlivé vstupy na učebnách, fakultní stánek bude zastupovat pí Čejková. 

Připravuje se první čtení Studijního a zkušebního řádu, uvažuje se jednak o změnách v počtu 

splněných kreditů za rok, tak i o přechodu na hodnocení stupnicí ECTS. 

 
 
K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 
Pan proděkan prof. Bílek informoval o podaných návrzích projektů do Interní grantové sou-

těže v rámci IRP 2015 s uzávěrkou přihlášek do včerejšího poledne. Zaregistrováno bylo celkem 

11 návrhů napříč všemi katedrami. Kolegium děkana po konstruktivní diskusi rozhodlo o pod-

poře dvou projektů s redukovaným rozpočtem ve výši 72 % původních návrhů. Jde o projekty 

Dr. Novotného z Katedry chemie a Dr. Košnara z Katedry biologie. Oba úspěšní řešitelé budou 

osloveni, zda hodlají řešit projekt i v redukovaném rozpočtu. V případě jejich nesouhlasného 

stanoviska bude kolegium děkana vybírat náhradu z dalších podaných návrhů na lednovém 

zasedání.  

K bodu 5) – Ekonomické záležitosti  
Paní tajemnice Ing. Kostrová informovala, že v tomto týdnu byla panem děkanem podepsána 

poslední kupní smlouva z výběrového řízení DNS na laboratorní přístroje s dodáním do konce 

roku. Všechny plánované investice z vědeckých dotací a rozvojového projektu tak budou v le-

tošním roce opět zákonným způsobem vyčerpány. Vzájemná výuka mezi součástmi za 

akademický rok 2013/14 stále ještě není uzavřena z důvodu nemoci na PdF. Zůstává odkon-

trolovat jednotlivé podklady z kateder mezi studijními odděleními PdF a PřF. Následně bude 

moci být proveden výpočet tajemnicemi těchto součástí.  Upozornila také na možná nebezpečí 

(z pohledu zaměstnavatele) u převádění velkých zůstatků dovolených zaměstnanců. Přehledy 

dovolených poskytují vedoucím kateder, zaměstnancům jejich referentky. Je nutné předejít 

dalším nákladům za proplácení dovolených např. u končících pracovních smluv. Odpovědnost 

za dočerpání dovolené před ukončením mají vedoucí kateder. U čerpání projektů pozor na 

očekávané náklady, které se ve výsledovkách objeví až po zaúčtování (např. zahraniční cesty, 

pojištění zahr. cest, DPP, DPČ, přístroje na DNS, zálohové faktury apod.). U řešení případných 



problémů není možné zaměňovat odpovědnosti příkazců, správců a administrátorů projektů, 

viz. směrnice rektora 17/2012, 7/2009, 9/2012. V harmonogramu účetní závěrky je pro končící 

projekty zajímavé datum 16. 12., kdy bude rektorátem proveden předběžný výpočet mezd za 

12/2014. V poslední době se z rektorátu vrací zpět z formálních důvodu mnoho cestovních 

příkazů, a to hlavně z projektů. První kontrola správnosti údajů probíhá na katedrách, tzn. ode-

vzdávat cestovní příkazy referentce katedry, druhá administrativní kontrola probíhá na 

děkanátě před podpisem příslušného příkazce a správce operace. O očekávaném propadu fi-

nancí pro rok 2015 podal bližší informace pan děkan. 

 

 
K bodu 6) – Různé 

 Bc. Lankašová se dotázala, zda plánují katedry pořádat přípravné kurzy.  Zájem projevil 
pouze vedoucí katedry biologie doc. Malíř. 

 Doc. Hubálovský informoval o plánovaných jazykových kurzech z projektu VeNaDo a 
koordinaci s výuku AJ Mgr. Vymetálkové pro studenty. 

 Pan děkan informoval o očekávaném meziročním propadu rozpočtu fakulty, vzhledem 
k nenaplněnému počtu financovaných studentů v kategorii SP2+. Fakulta bude muset 
přistoupit k úsporným opatřením. 
 
 
Úkoly: 

 
1. Zadat záznamy do OBD. 
Termín: do 15. ledna 2015        Kdo: vedoucí kateder Komu: --- 

 
3. Připravit materiály pro akreditace NMgr. a Dr. oborů v AJ. 
Termín: 1. 3. 2015        Kdo: vedoucí kateder Komu: dr. Musílkovi 

 
4. Schválit témata závěrečných prací. 
Termín: do 17. prosince 2014  Kdo: vedoucí kateder Komu: ve STAGU 
  
5. Katedra biologie dodá podklady k přípravnému kurzu z biologie. 
Termín: do konce roku Kdo: vedoucí katedry Komu: pí Lankašové 

 
 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


